



PACKAGING
PROTECTION
PERFECTION

February 28, 2018

Price Increase Notice

Dear Customer,

I wanted to thank you for your business. Atlantic Coated Papers appreciates your loyalty and thanks you for your continued support.

At ACP, we make every effort to control our raw material costs. Unfortunately, the pricing on resin, paper and freight has increased.

That leaves us in the unenviable position of raising prices of our products. We have tried to keep your increase down to the absolute minimum possible. We appreciate your business and regret these increases.

New pricing is effective on all orders shipping on and after April 1, 2018.

Your updated price list is attached.

Please contact me should you require additional information.

Thank you,

Pascal Risler

National Account Manager



ATLANTIC COATED PAPERS - 1605 McEwen Dr. Whitby, ON, L1N 7L4 ☎ 416-299-1675 📠 416-299-9106
PAPIERS COUCHÉS ATLANTIC - 139 rue Principal Nord Windsor, QC, J1S 2E1 ☎ 819-845-7866 📠 819-845-7040

atlanticcoatedpapers.com



Le 28 février 2018

Annonce d'augmentation de prix

Chère clientèle,

Papiers Couchés Atlantic Ltée apprécie votre fidélité et nous tenons à vous remercier pour votre soutien continu.

Papiers Couchés Atlantic fait tous les efforts pour contrôler le coût d'achat de ses matières premières. Cependant, les coûts des résines, du papier et les frais de transport ont tous augmentés.

Avec ces augmentations majeures de nos coûts, nous n'avons d'autre choix qu'annoncer une augmentation de nos prix.

Votre nouvelle liste de prix est ci-jointe. Les nouveaux prix prendront effet sur toutes expéditions à partir du 1 avril 2018.

Encore une fois, nous vous remercions de votre soutien. Cordialement,

Pascal Risler

Directeur des comptes nationaux



ATLANTIC COATED PAPERS - 1605 McEwen Dr. Whitby, ON, L1N 7L4 ☎ 416-299-1675 📠 416-299-9106
PAPIERS COUCHÉS ATLANTIC - 139 rue Principal Nord Windsor, QC, J1S 2E1 ☎ 819-845-7866 📠 819-845-7040

atlanticcoatedpapers.com